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Algemeen 

• Tot het laatst was het spannend wie de grootste partij zou worden. Het werd de BBB. Maar 

GroenLinks en BBB liggen qua aantallen dicht bij elkaar. In het duidingsdebat werd gezegd: de 

‘groene long wordt omarmd door de BBB’. De CU vindt het belangrijk om te kijken of deze 

twee partijen tot elkaar kunnen komen. 

• In de afgelopen collegeperiode zijn er veel transities in gang gezet (bijvoorbeeld op het 

gebied van klimaat). Daar is veel op bereikt en de CU vindt dat daar een vervolg aan moet 

worden gegeven. 

• CU wil doorgaan met de weg die is ingeslagen en kijken of het mogelijk is om de nieuwe 

partij, de BBB, daar een rol in te geven. 

• CU is blij met de stijl van de BBB. De BBB geeft aan verbinding te willen zoeken en te willen 

samenwerken. De CU vindt het ook mooi om te zien dat het partijprogramma van de BBB 

begint met 4 ethische principes. En ook op inhoud zijn er raakvlakken tussen de CU en de 

BBB.  

• De CU zit bij het stikstofdossier niet vast aan ‘het jaartal 2030’ en ‘gedwongen uitkoop’. 

 

Reactie op de stellingen 

• De uitslag van deze verkiezingen is een signaal dat je niet kan negeren: EENS 

De uitslag moet serieus genomen worden; BBB moet serieus genomen worden. 

 

• De Utrechtse samenleving heeft met deze uitslag op de rem getrapt: 

De CU ervaart het niet als een rem, maar als een correctie. 

 

• De Utrechtse samenleving heeft gestemd voor continuering van het beleid:  

Het college heeft geen gigantische afstraffing gehad. Zij heeft 4 zetels verloren. De oppositie heeft 

het meest verloren. CU wil doorgaan op de ingeslagen weg en de nieuwe partij BBB daar een rol 

in geven. 

 

• BBB en GL zijn verplicht op basis van de uitslag verplicht om er met elkaar uit te komen: EENS 

Het doet recht aan de kiezer om er met elkaar uit te komen. 

De CU kan het verschil maken in de coalitieonderhandeling. De CU kan die verbinding maken 

tussen GroenLinks en de BBB. Het zou mooi zijn als deze twee partijen er samen uit zouden 

komen. 

 

 



• De kloof tussen stad en platteland niet te overbruggen:  

Het gaat over evenredigheid. Om deze kloof te overbruggen moet er meer geld naar het landelijk 

gebied. Het is relatief duurder om daar voorzieningen in de lucht te houden. De provincie moet 

erkennen dat dat geld gaat kosten. 

 

• Om de problemen in de provincie goed aan te kunnen pakken, doet partijpolitiek er niet meer 

toe:  

Het gaat de CU erom: ‘Waar vind je elkaar wel?’. De CU doet een oproep om niet alleen langs de 

lijn coalitie-oppositie te handelen. 

 

Inhoud 

 

1. De belangrijkste opgaven voor de Provincie Utrecht zijn volgens de CU: 

a. Leefbaar klimaat 

b. Gezonde bereikbaarheid 

c. Eerlijk wonen  

 

2. Welke punten zou CU binnen willen halen? 

Bij de CU gaat het om gezondheid. De provincie een stuk gezonder maken. Hierbij gaat het om 

leefbaarheid en bereikbaarheid. Dat moet je niet door laten sudderen. ‘2030’ is geen harde eis 

voor de CU, maar er moet wel begonnen worden. Anders zou dat stilstand betekenen. 

 

3. Op welke punten moet het beleid zeker bijgesteld worden? 

Het platteland en de kleine kernen moeten meer in de picture komen te staan. De provincie kan 

nog een slag slaan met de kleine kernen aanpak. Hoe kan de verbinding tussen stad en platteland 

herstellen.  

 

Er zijn ook andere verschillen. De sociaaleconomische verschillen. De energietransitie. Bij mensen 

met een lager inkomen komt de energiecrisis hard aan. De verschillen tussen jong en oud. Er zijn 

dus meer breuklijnen in de samenleving dan alleen de breuklijn stad – platteland. Dat maakt de 

discussie te eng. Een goede analyse van deze verkiezingsuitslag zou heel zinvol zijn. 

 

Relatie en bestuursstijl 

• De afgelopen vier jaar zag de CU een nieuwe bestuursstijl. Er is in het provinciehuis sprake 

van een open samenwerking ook met andere partijen. De omgang was goed. Dat relationele 

aspect moet de provincie volgens de CU vasthouden. Dat is belangrijk in de politiek. 

• De afgelopen vier jaar is er op basis van gelijkwaardigheid fijn in de coalitie samengewerkt. 

Het ging niet om het aantal zetels. 

Collegesamenstelling 

• Eerste voorkeur is een continuering van het huidige beleid met GroenLinks, PvdA, CU, CDA en 

D66. Daar zit veel vertrouwen. Daar doe je BBB dan bij. 

• Een tweede voorkeur is GroenLinks, PvdA, CU, BBB, CDA en SGP. Dan heb je beide kanten. 

• De CU ziet een coalitie met de VVD minder zitten vanwege de inhoud en bestuursstijl, maar is wel 

bereid hierover het goede gesprek met de VVD aan te gaan. 



 

Soort akkoord 

• De CU denkt aan de akkoord op hoofdlijnen. Dat geeft meer ruimte voor PS en doet recht aan 

de uitkomst. Kun je elkaar vinden op de uitgangspunten? 

Participatie 

• De CU geeft aan dat bij de start van de vorige periode er een open keukentafel gesprekken 

zijn geweest met verschillende partijen en organisaties. Dat zou zij graag weer doen om zo 

input op de halen voor de coalitie. 

Proces 

• De CU is voor een open keukentafelgesprek zoals de vorige keer. 

• Het is voor de CU belangrijk dat er veel aandacht is voor de relaties. Ook Statenbreed. 

• Wees tussentijds transparant over het proces. Geef duidelijke updates en betrek de Staten 

daarbij. 


